
                                                                                       

 

 

Warszawa, 14 lutego 2025.  

 

 

 

Sz.P. 

Agnieszka Wołczenko   

Prezes  

Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Pacjentów 

ze Schorzeniami Serca i Naczyń ”EcoSerce” 

 

 

 

Szanowna Pani Prezes,  

 

 

 

pragnę raz jeszcze podziękować Pani za udział w debacie pt.: „W kierunku poprawy zdrowia sercowo-

naczyniowego w Polsce – wnioski i rekomendacje z raportu PwC. Profilaktyka a bezpieczeństwo 

zdrowotne – wyzwania polskiej prezydencji w Radzie UE.”, która odbyła się w styczniu br. pod 

patronatem polskiej prezydencji w Radzie UE.  ` 

 

Jesteśmy przekonani, że zarówno ogromne zainteresowanie wnioskami z raportu jak i dyskusja 

ekspertów nawiązująca do priorytetów zdrowotnych polskiej prezydencji będą szczególnie ważnym 

głosem w dialogu na temat wyzwań polskiej  kardiologii i bezpieczeństwa zdrowotnego UE.  

 

Jako Związek aktywnie wspieramy cele i priorytety polskiej prezydencji oraz angażujemy się w dialog 

na rzecz budowania bezpieczeństwa zdrowotnego UE a także zmian w polskim systemie ochrony 

zdrowia, szczególnie w obszarze chorób układu krążenia oraz profilaktyki, której znaczenie w obliczu 

wyzwań epidemiologicznych systematycznie rośnie.  

 

Chciałbym Panią także zapewnić o naszej otwartości na dalszą współpracę, pozostając z nadzieją na 

realizację innych równie ciekawych projektów w przyszłości.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Michał Byliniak 

Dyrektor Generalny, INFARMA  
 
 

 
 

 


